

报告编号:  
Process number:

## 消除污染声明 / Declaration of Decontamination

(访问网站可提供下载 / see download : [www.prominent.com](http://www.prominent.com))

根据法律规定以及出于保护员工和运营设备的考虑，我们需要您提供经过签署的“消除污染声明”，才能处理您的订单。

**请您务必将此声明张贴在外包装上，否则我们可能会拒收您的包裹。**

Because of legal regulations and for the safety of our employees and operation equipment, we need the “declaration of decontamination”, with your signature, before your order can be handled.

**Please make absolutely sure to attach it to the outside of the packaging. Otherwise we can not accept your shipment.**

**交货地址:**  
Please return your products to:  
ProMinent Trading (Dalian) Co., Ltd.  
No.14-B Road Liaohexisan,  
Dalian Economic & Technical  
Development Zone,  
116600 Dalian,  
P. R. of China

**如有疑问，请通过以下方式联系我们:**

Please direct your inquiry to:

电话 / phone: +86 411 8731 5738-2701

传真 / fax: +86 411 8731 5730

[p.wang@prominent.com.cn](mailto:p.wang@prominent.com.cn)

**设备类型 / Type of instrument/sensor:**

**序列号 / Serial number:**

**过程数据 / Process data**

**温度 [° C] / Temperature [°C]:**

**压力 [bar] / Pressure [bar]:**

**介质警告提示 /**

**Mediums and warnings:**



	介质/浓度 / medium / concentration	CAS 编号 / Identification	可燃 / flammable	有毒 / toxic	腐蚀性 / corrosive	健康损害 / 刺激性 / harmful / irritant	其他* / other*	不属于危险品 / harmless
过程中用的介质 / Process medium								
过程清洁用的介质 / Medium for process cleaning								
最终清洁用的介质 / Returned part cleaned with								

请在适用的框内打钩并填写完成；如果警告提示中的某项适用，请随附安全数据表及必要的特殊处理规定。 /

Please tick should one of the above be applicable, include security sheet and, if necessary, special handling instructions.

\* 易爆；易燃；对环境有害；对生物有害；放射性 /

\* explosive; oxidizing; dangerous for the environment; biological risk; radioactive

**缺陷说明及其他信息 / Reason for return:**

**寄件人信息 / Company data**

公司 / Company:

联系人 / Contact:

地址 / Address:

电话 / Phone:

传真 / Fax:

电邮 / E-Mail:

您的订单号 /

Your order no:

**“我们确认该声明根据我们的最佳认知完全如实填写并且已仔细清洗过寄回的部件。这些部件已没有达到危险剂量的残留物。”**

“We hereby certify that the returned parts have been carefully cleaned. To the best of our knowledge they are free from any residues in dangerous quantities.”

地点/日期 / Place date

部门（请打印） 签章 / Company stamp and legally binding signature